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Deltakerliste

Nr Organisasjon Navn

Representanter

1 Austrheim Idrettsråd Asbjørn Brandtun

2 Fitjar ldrettsråd Sigbjørn Aarland

4 Hordaland Gymnastikk og Turnkrets Benedicte K. Næss

5 Hordaland Gymnastikk og Turnkrets Jill Olsen

6 Hordaland Gymnastikk og Turnkrets Nicolai Myking

7 Hordaland idrettskrets Gunn Berit Lunde Aarvik

8 Hordaland idrettskrets Gunn Halvorsen Knudsen

9 Hordaland idrettskrets Helge Johnsen

10 Hordaland idrettskrets Leila Rossow

11 Hordaland idrettskrets Robert Andre Teikari

12 Hordaland idrettskrets Terje Valen

13 Hordaland Ishockeykrets Svein Ivar Lillehaug

14 Hordaland Seilkrets Rolf Hermansen

16 Hordaland Skøytekrets Arve Gravdal

17 Hordaland Svømmekrets Marit Pedersen

18 Hordaland Volleyballregion Trude Femsteinvik

20 Idrettsrådet i Bergen Anne K. Botnevik

21 Idrettsrådet i Bergen Elisabeth Selvik Nielsen

22 Idrettsrådet i Bergen Geir Iden

23 Idrettsrådet i Bergen Jarl Svanberg

24 Idrettsrådet i Bergen Joana Vitorino

25 Idrettsrådet i Bergen Linda Arnesen

26 Idrettsrådet i Bergen Otto Hatlebakk

27 Idrettsrådet i Bergen Trond Erik Mikkelsen

30 Kvinnherad ldrettsråd Hilde Enstad

32 Lindås Idrettsråd John Helge Walderhaug

33 Lindås Idrettsråd Maren Konstanse Svellingen Svendsen

34 Masfjorden Idrettsråd John Torsvik

35 Meland Idrettsråd Gunn-Tove Kalnes Skjervheim

36 NFF Hordaland Bjarne Ø. Graabræk

37 NFF Hordaland Nils Neteland

38 NFF Hordaland Siril Sundfjord

39 NFF Hordaland Tore-Christian A. Gjelsvik

40 NFF Hordaland Monika Schelander

60 NFF Hordaland Ole Hope

41 NHF Region Vest Andris Hamre

42 NHF Region Vest Ane Grete Vik

43 NHF Region Vest Trond Arnevik

44 Norges Golfforbund Lars Barstad
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45 Os ldrettsråd

46 Os Idrettsråd

47 Radøy ldrettsråd

48 Radøy ldrettsråd

49 Sund Idrettsråd

50 Sveio ldrettsråd

51 Sveio ldrettsråd

52 Ullensvang Idrettsråd

53 Ulvik ldrettsråd

54 Voss Idrottsråd

55 Øygarden Idrettsråd

Gjester

56 Hordaland fylkeskommune

57 Hordaland fylkeskommune

58 Kvam herad

59 Norges idrettsforbund

Observatører

61 Voss Idrottsråd

62 Meland ldrettsråd

63 Hordaland fylkeskommune

64 Hordaland fylkeskommune

65 Hordaland idrettskrets

66 Idrettscampus Bergen

Presse

Bergensavisen

Hordaland Folkeblad

Ansatte 

67 Hordaland idrettskrets

68 Hordaland idrettskrets

69 Hordaland idrettskrets

70 Hordaland idrettskrets

71 Hordaland idrettskrets

72 Hordaland idrettskrets

73 Hordaland idrettskrets

Jarle Heltne

Kari Marie Austevoll

Bjørn Ove Myking

Tanja Resink

Bernt Kåre Sangolt

Belinda Teikari

Rune Teikari

Isak Reisæter

Hulda Run S. Thorbjørnsen

Olav Farestveit

Jane Torsvik Jacobsen

Anne Gine Hestetun

Britt Karen Spjeld

Jostein Ljones

Tom Tvedt

Bjørn Christensen

Sølvi Thomassen Jarness

Bjørg Larsen

Kjell Gitton Håland

Steinar Kvinge

Randi Marie Berntsen

Sindre Vik

Bård Valvatne

Knut Songve

Heidi Hatlen

Ole Nilsen

Edel Johannessen

Gunn Hilde Øymo

Janne Landås

Anne-Kristine Aas



Gunn Hilde Øymo, fagkonsulent i Hordaland idrettskrets, introduserte Kvam Gym og
Trampettklubb og Kvam Karateklubb.

Helge Johnsen, styreleder i Hordaland idrettskrets, ønsket velkommen.

Hilsningstaler

Jostein Ljones, ordfører Kvam herad

Velkommen til Norheimsund - Norges mest attraktive sted. Det viktigste for å få til idrett er
frivilligheten. Det største presset vi har i Kvam er å få spillemidler til anlegg. Vi har nå fått
Hardangerbadet — det er et spillemiddelfinansiert prosjekt. Vi har satset på bredde i Kvam,

og vi har bra halldekning. Vi har gode anlegg for friidrett, skyting, svømming og håndball. Vi
prøver å legge til rette for en allaktivitetspark. Vi har Sjusete skiarena og mange kilometer
med preparerte løyper. Her er stor aktivitet så vi mener at vi er en god vertskapskommune
for idrett. Jeg er begeistret når jeg reiser rundt i kommunen og ser det stor engasjementet for
idretten.

Jeg ønsker dere nok en gang velkommen og håper dere nyter dagene og omgivelsene.
Lykke til med tinget.

Anne Gine Hestetun, fylkesordfører Hordaland fylkeskommune

Det er utrolig kjekt å besøke dere på tinget. Fra fylket stiller vi mann- og kvinnesterke. Jeg
har med fylkesidrettssjef Britt Karen Spjeld og Kjell Håland som er nestleder i KIRU (komite
for idrett og regional utvikling). Dere som er her i dag representerer ca 200 000 medlemskap

i idretten. Det sier noe om styrken og hvor viktige dere er i samfunnet. Dugnad er
bærebjelken i samfunnet vårt — uten den hadde vi vært mye fattigere. Jeg er mye med i
idrettslig sammenheng sammen med egne barn — de som ikke er med skjønner ikke hva de
går glipp av.

I valgkampen i 2015 hadde vi besøk på ADO arena av idrettspresident Tom Tvedt. Han

utfordret alle politiske parti om hvorfor ingen tok initiativ til å etablere en Campus Bergen.

Campus Bergen har vært kjempeviktig for det vi skal utføre i vår periode. Vi fikk arbeidet inn i
den politiske plattformen og det tok ikke lang tid før det ble spurt om hvilke anlegg vi skal

prioritere. Jeg har svart at det er innholdet som er viktigst her. Hvordan kan vi få til synergier
og samspill med de involverte organisasjonene og de anleggene som vi har i dag.
Tenk kombinasjonen idrett og folkehelse. Dette har vi i campusprosjektet . Her har vi en
felles arena for å løse felles utfordringer. Våre fremste idrettsutøvere skal slippe å reise så

mye, og vi skal tilby et godt opplegg. Hordaland har bevist at vi er et idrettsfylke. Vi er stolte
over alt arbeidet som blir gjort.

Regionsammenslutningen er et mye omtalt tema i dag. Det er mange diskusjoner rundt idrett
— vi har mye å bære til torgs fra Hordaland. Jeg vil se den politikeren som ikke tar idretten på

alvor. Vi heier på idretten, og min dør er åpen. Jeg er glad for alt det gode arbeidet dere gjør
for fellesskapet hver dag. Det vi vil får vi til. Lykke til med tinget.
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Tom Tvedt, president Norges idrettsforbund

Det å delta på ting gjør en styreleder som meg stolt. Tingpapirene er en dokumentasjon på

hva dere gjør i Hordaland. Dere er en felleskraft. Hordaland og Sogn og Fjordane blir nå en

region og jeg er spent på hva dere får ut av det. Dere blir en stor region på Vestlandet. Og

jeg håper dere i fremtiden med oss i NIF bretter opp ermene for den politiske kampen for mer

anlegg. Dette er et politisk spørsmål. Idrettsorganisasjonen har eksistert i 157 år. Jeg ser at

dere har et like underskudd og det er min feil. Idrettsforbundet har fått et nedtrekk på 10

millioner over 2 år. Vi må se hvordan vi skal prioritere økonomien og oppgavene. Jeg gleder

meg til å jobbe med idrettskretsstyret også i fremtiden. Jeg vil takke dere for arbeidet med en

time fysisk aktivitet i skolen — det har vært en lang kamp. Møtet med ldrettscampus Bergen

var spesielt. Der har dere levert. Vi har nå 8 campus i Norge.

Vi skal alltid være åpne — vi skal være gjennomtransparente. Det gjør meg stolt at dere

bruker fridagen deres, lørdagen, til å være her for barn og unge.

Tinget settes

Tinget ble satt av Helge Johnsen. Han ba om ett minutts stillhet for idrettsvenner som har

gått bort i denne tingperioden og nevnte spesielt Gerd Langeland Østerfeldt og Alex Wisnes.

Gerd L. Østerfeldt var medlem av kontrollkomiteen i Hordaland idrettskrets og Alex Wisnes

var engasjert i Olympiatoppen da de gikk bort.

Sak 1: Godkjenning av fremmøtte representanter

Knut Songve foretok navneopprop og gjennomgikk endringer i deltakerlisten. Totalt var det

50 fremmøtte representanter med stemmerett.

De fremmøtte representantene ble enstemmig godkjent.

Sak 2: Godkjenning av innkalling, sakliste og forretningsorden

Det fremkom ingen merknader til innkalling og forretningsorden. Vararepresentanter, ansatte,

observatører og gjester ble gitt talerett i aktuelle saker.

Innkalling, sakliste og forretningsorden ble enstemmig godkjent

Sak 3: Velge dirigent, sekretærer, samt to representanter til å

underskrive protokollen

Styrets forslag:

Dirigent: Marit Pedersen, Bergens Svømme Club
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Sekretærer: Heidi Hatlen og Edel Johannessen, administrasjonen HIK

Underskrive protokollen: Arve Gravdal, Hordaland Skøytekrets og Gunn-Tove Kaines
Skjervheim, Meland Idrettsråd

Tellekorps: Ole Nilsen og Anne Kristine Aas, administrasjonen HIK

Disse ble enstemmig valgt

Sak 4: Beretning og regnskap for Hordaland idrettskrets og
Idrettens Studieforbund Hordaland

Helge Johnsen innledet til sak 4.
Dirigenten gikk gjennom beretningen side for side.

Følgende hadde ordet:

04 Benedicte K. Næss, Hordaland Gymnastikk og Turnkrets
12 Terje Valen, Hordaland idrettskrets
26 Otto Hatlebakk, ldrettsrådet i Bergen
09 Helge Johnsen, Hordaland idrettskrets
12 Terje Valen, Hordaland idrettskrets
47 Bjørn Ove Myking, Radøy ldrettsråd
26 Otto Hatlebakk, ldrettsrådet i Bergen
51 Rune Teikari, Sveio ldrettsråd

06 Nicolai Myking, Hordaland Gymnastikk og Turnkrets
13 Svein Ivar Lillehaug, Hordaland lshockeykrets
67 Knut Songve, Hordaland idrettskrets
58 Jostein Ljones, Kvam herad
66 Randi Marie Berntsen, Idrettscampus Bergen

Beretning for Hordaland idrettskrets og Idrettens Studieforbund Hordaland ble
enstemmig godkjent. 

Orientering om arbeidet med OL/PL til Hordaland v/ Voss
Idrettsråd og ldrettsrådet i Bergen

Olav Farestveit, leder Voss ldrettsråd, Terje Valen, leder ldrettsrådet i Bergen og Bjørn
Christensen holdt en orientering om arbeidet med OL/PL til Hordaland. Idrettsrådene på
Voss og i Bergen har dannet selskapet Idrettens Olympiade AS. Mottoet er «Me bryr oss — få
OL på rett spor». OUPL skal vinne tilbake omdømmet sitt gjennom leker på idrettens og
folkets premisser. OL/PL skal være en idrettsfest for deltakere, gjester, fastboende og
arrangør. Idretten og folk flest må stå bak dette initiativet og sette premissene. Det skal ikke
være sløsing av penger på høy VIP-faktor og luksus, men streng økonomikontroll. OL og PL
skal være i ett integrert arrangement. Arrangementet må dimensjoners rett. Det skal være et
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miljøvennlig og bærekraftig arrangement. Utgiftene i selskapet skal ikke belastes

idrettsrådenes budsjetter.

OL/PL vil føre til en kraftig oppgradering av anlegg i regionen. Vestlandet har i dag høy

standard på utendørsanlegg for vinteridrett. OL/PL vil kunne føre til både flere anlegg og

enda høyrere standard. Idrettshaller som kommer må bygges som flerbrukshaller og kunne

brukes av alle idretter og til andre arrangementer. Anlegg skal utformes etter idrettens behov,

og i nødvendig grad tilpasses OL/PL. Etterbruk, bærekraft og samarbeid skal stå sentralt.

Dersom det ikke ligger til rette for etterbruk lokalt, vil vi samarbeide med andre steder om

denne delen av OL/PL.

OL/PL vil gi en utvikling av kompetanse. OL/PL må involvere lag og organisasjoner i

regionene slik at den kompetanse som blir bygget opp er en varig verdi for idretten. Både før

og etter OUPL må regionen være i stand til å ta på seg nye arrangementer.

OL/PL vil også føre til næringsutvikling og innovasjon. Dette gjelder for eksempel reiseliv,

media, transport, kompetanse, forskning og utvikling.

I den påfølgende innspillsrunden, kom det spørsmål om det var etablert kontakt med andre

miljøer i Norge som også jobber med å få OL/PL til landet. Det ble poengtert at det er viktig å

få politikerne på banen.

Bjørn Christensen orienterte om at en har invitert kommunepolitikere og fylkesordføreren til

snarlig orientering, men at en har ønsket å informere idretten i fylket først. Terje Valen

poengterte at det må være entusiasme i selve idretten.

Det ble åpnet for innspill fra salen. Det ble nevnt at denne saken ikke har blitt diskutert i

styrene i de ulike organisasjonsleddene, og at den videre prosess og forankring ble viktig.

Det kom innspill om å starte denne forankringen i idrettsrådene. Media vil ha en sentral rolle i

informasjonsflyten. Det blir også viktig å tenke anleggsutvikling i den videre fremdriften av

dette arbeidet.

Tingforhandlingene fortsetter

Knut Songve, organisasjonssjef i Hordaland idrettskrets innledet vedrørende regnskapet.

Regnskap for Hordaland idrettskrets og Idrettens Studieforbund Hordaland ble 

enstemmig godkjent. 

Sak 5: Langtidsplan og langtidsbudsjett for idrettskretsen

Gunn Berit Lunde Aarvik, nestleder Hordaland idrettskrets innledet vedrørende

handlingsplanen.

Følgende hadde ordet:

09 Helge Johnsen, Hordaland idrettskrets
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Hordaland idrettskrets sin langtidsplan for 2018-2019 ble enstemmig godkient.

Knut Songve innledet vedrørende langtidsbudsjett

Følgende hadde ordet:
47 Bjørn Ove Myking, Radøy Idrettsråd
67 Knut Songve, Hordaland idrettskrets

Hordaland idrettskrets sitt langtidsbudsjett for 2018-2019 ble enstemmig godkient.

Sak 6: Forslag til HIK tinget

Forslag 1

Helge Johnsen, Hordaland idrettskrets innledet.

Forslag fra kretsstyret:

ldrettskretstinget gir idrettskretsstyret fullmakt til å starte arbeidet med å regionalisere
Hordaland idrettskrets og Sogn og Fjordane idrettskrins fra 01.01.2020.

Følgende hadde ordet:
26 Otto Hatlebakk, Idrettsrådet i Bergen
09 Helge Johnsen, Hordaland idrettskrets

Kretsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt.

Forslag 2

Gunn H. Knudsen, Hordaland idrettskrets innledet.

Forslag fra kretsstyret:
Styret i idrettskretsen utvides med en representant for de ansatte med fulle rettigheter.
Ansattes representant vil bli valgt av og blant de ansatte i idrettskretsens administrasjon.
Dette valget vil bli gjort i etterkant av idrettskretstnget.

Følgende hadde ordet:
47 Bjørn Ove Myking, Radøy ldrettsråd

36 Bjørn Ø. Graabræk, NFF Hordaland
08 Gunn Halvorsen Knudsen, Hordaland idrettskrets
51 Rune Teikari, Sveio ldrettsråd
34 John Torsvik, Masfjorden Idrettsråd
41 Andris Hamre, NHF Region Vest

36 Bjarne Ø. Graabræk, NFF Hordaland

Kretsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt.
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Sak 7: Engasjere statsautorisert revisor til å revidere kretsens

regnskap

Kretsstyrets forslag:

Advisor Revisjon AS ved statsautorisert revisor Ann-Mari M. Juvik tilsettes som revisor for

Hordaland idrettskrets for 2016-2018. Kretstinget gir kretsstyret fullmakt til å fastsette hennes

honorar.

Kretsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt.

Sak 8: Valg

Tore-Christian A. Gjelsvik, valgkomiteens leder informerte om valgkomiteens arbeid og

presenterte valgkomiteens innstilling.

Valgkomiteens innstilling:

Kretsstyret

Leder: Helge Johnsen, Ask Fotball (gjenvalg)

Nestleder: Gunn Berit Lunde Aarvik, Bulken IL (gjenvalg)

Styremedlem Robert Andre Teikari, Sveio IL (gjenvalg)

Styremedlem Leila Rossow, Møhlenpris IL (ny som styremedlem)

Styremedlem Gunn Halvorsen Knudsen, Mathopen IL (gjenvalg)

Styremedlem Ole Hope, IL Gneist (ny)

Varamedlem Aina Merete Steinsland, Nordre Holsnøy IL (ny)

Varamedlem Jarl Svanberg, Kjøkkelvik IL (ny)

Kontrollkomite

Medlem Svein Brunvatne, Os Turnforening (gjenvalg)

Medlem Marit Pedersen, Bergens Svømme Club (gjenvalg)

Varamedlem

Varamedlem

Steinar Kvinge, Årstad IL

Lisbeth Hjelle, Sotra SK

(ny)

(ny)

Knut Songve foretok navneopprop. Det er 50 representanter med stemmerett i salen.

Valg av leder

Leder:

Enstemmig valgt

Helge Johnsen, Ask Fotball
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Valg av nestleder

Nestleder:

Enstemmig valgt

Gunn Berit Lunde Aarvik, Bulken IL

Valg av styremedlemmer

Følgende hadde ordet
27 Trond Erik Mikkelsen, Idrettsrådet i Bergen

Benkeforslag Terje Valen. Forslagsstiller Trond Erik Mikkelsen, Idrettsrådet i Bergen.

26 Otto Hatlebakk, Idrettsrådet i Bergen
39 Tore-Christian A. Gjelsvik, leder av valgkomiteen
26 Otto Hatlebakk, Idrettsrådet i Bergen
44 Lars Barstad, Norges Golfforbund

Skriftlig valg av 4 styremedlemmer
Robert Andre Teikari, Sveio IL
Leila Rossow, Møhlenpris IL
Gunn Halvorsen Knudsen, Mathopen IL
Ole Hope, IL Gneist
Terje Valen, Flaktveit IK

50 stemmer
47 stemmer
45 stemmer
39 stemmer
19 stemmer

Følgende ble valgt: 
Styremedlem: Robert Andre Teikari, Sveio IL
Styremedlem: Leila Rossow, Møhlenpris Idrettslag
Styremedlem: Gunn Halvorsen Knudsen, Mathopen IL
Styremedlem: Ole Hope, IL Gneist

Valg av varamedlemmer

Varamedlem:
Varamedlem:

Enstemmig valgt

Aina Merete Steinsland, Nordre Holsnøy IL
Jarl Svanberg, Kjøkkelvik IL

Valg av kontrollkomite

Medlem
Medlem:

Enstemmig valgt

Svein Brunvatne, Os Turnforening
Marit Pedersen, Bergens Svømme Club

Varamedlem: Steinar Kvinge, Årstad IL
Varamedlem: Lisbeth Hjelle, Sotra SK

Enstemmig valgt
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Valg av representanter til Idrettstinget

Kretsstyrets forslag:

Styret får fullmakt til å oppnevne delegater til Idrettsting i perioden.

Enstemmig vedtatt

Valg av valgkomite

Kretsstyrets innstilling

Leder: Tore-Christian Gjetsvik, Askøy FK

Medlem Sonja Velure, IL Solnut

Medlem Siv Øye Carlsen, Sotra SK

Varamedlem Lars Riis Ellingsen, Tertnes Håndball

Valg av leder

Leder Tore-Christian Gjelsvik, Askøy FK

Enstemmig valgt

Valg av medlemmer

Følgende hadde ordet:

18 Trude Femsteinvik, Hordaland Volleyballregion

Benkeforslag Otto Hatlebakk. Forslagsstiller Trude Femsteinvik, Hordaland Volleyballregion.

27 Tom Erik Mikkelsen, Idrettsrådet i Bergen

47 Bjørn Ove Myking, Radøy Idrettsråd

09 Helge Johnsen, Hordaland idrettskrets

47 Bjørn Ove Myking, Radøy ldrettsråd

09 Helge Johnsen, Hordaland idrettskrets

52 Isak Reisæter, Ullensvang ldrettsråd

Skriftlig valg av medlemmer i valgkomiteen

Sonja Velure, Solnut IL

Siv Øye Carlsen, Sotra SK

Otto Hatlebakk, Laksevåg Bordtennisklubb

Følgende ble valgt: 

Medlem: Sonja Velure, IL Solnut

Medlem: Siv Øye Carlsen, Sotra SK

49 stemmer

32 stemmer

19 stemmer
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Valg av varamedlem:

Varamedlem Lars Riis Ellingsen, Tertnes Håndball

Enstemmig valgt

Helge Johnsen, gjenvalgt leder i Hordaland idrettskrets takket dirigenten, takket for tilliten,

ønsket de nyvalgte velkommen, takket de som gikk ut av styret, takket administrasjonen og

hevet tinget.

Aytte dg/4
Arve Gravdal

Hordaland Skøytekrets

Gunn-Tove Kalnes Skjervheim

Meland Idrettsråd
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